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SESTANEK NA TEMO ORGANIZACIJE  

MOHORJEVEGA 

pisarna KS Renče, 30. junij 2020 ob 19.30 uri 

 
 
Prisotni člani Sveta KS Renče:  Florida Petelin, Darijo Kante, Alan Rijavec, Uroš Stibilj,    

Andrej Furlan, Dimitrij Zorn, Matevž Lapajne, Patricija 
Kalin  

Opravičila odsotnost:  Marjana Šinigoj 

Ostali prisotni: Vesna Pahor (Društvo Kul-tu-ra)  

 
Florida Petelin, predsednica sveta KS Renče je pozdravila prisotne in povedala namen 
sestanka. Potrebno je odločiti ali Mohorjevo organizirati ali ne, upoštevati razmere Covid-19, 
sprejet Odlok o začasni splošni omejitvi oziroma prepovedi zbiranja ljudi v Republiki 
Sloveniji, ki začne veljati 30. junija 2020 in začasno prepoveduje zbiranje več kot 50 ljudi, ki 
ga je izdala vlada. Pretehtati je potrebno ali je mogoče prireditev organizirati na način, da se 
zagotoviti minimalni stik (varnostno razdaljo) med ljudmi v skladu z navodili NIJZ.  

Prisotni so skozi razpravo izražali svoje mnenje in predloge. Povzetki predlogov in mnenj: 

- organizirali bi »avtokino«; 

- organizirali bi kaj »manjšega«, morda par stojnic ob novi štirni katero bi tudi otvorili; 

- lahko bi vključili slikarke in usmerili »manjše dogajanje« pred zdravstveni dom; 

- zaselki bi praznovali vsak zase; 

- skozi kraj bi se lahko vozili s traktorjem in s pomočjo glasbe zabavali ljudi; 

 

Težave o katerih se je razglabljalo: 

- organizacija »avtokina« - ali smo dovolj zreli kot krajani? Ali smo lahko prepričani, da 
se ne bo nabrala množica ljudi ob avtih in prišla »na kino«? Kako je glede visokih 
temperatur?  

- kako vedeti, da bo prisotnih manj kot 50 ljudi?  

- kako omogočiti minimalni stik (varnostno razdaljo)? 

 

Po tehtnem razmisleku so se člani Sveta KS strinjali, da je nesmiselno organizirati prireditev 
na kateri ljudje ne bi bili sproščeni.  

Odločili so se, da se praznovanje Mohorjevega v letu 2020 ne izvede oziroma se morda 
preloži na jesen.  

Matevž Lapajne bo pripravil kratek dopis, ki se ga bo po pošti posredovalo krajanom, 
občanom oziroma celotnemu okolišu pošte Renče. Dopis bo oblikovan tako, da se bo 
krajanom ob prazniku Svetega Mohorja čestitalo in jim zaželelo vse dobro. Obvestilo se jih 
bo tudi o tem, da Mohorjevega letos ne bo in v kolikor bo mogoče, bo organizirano 
naknadno. 

 

Zapisala:                                                                     

Maja Turel 


